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Tone Kalheim Jørn Magdahl Robert I Voith Marit Karlsnes Merete Nielsen



1. Fått gjennom seksårig prosjekt med fjerning av ulovlige 

stengsler i strandsonen. 

2. Forhindret utbygging på Randineborg – HELE stranda sikret for 

allmennheten. 

3. Vunnet en rekke slag i kampen for strandsonen – og mot 

ulovligheter.

4. Familier som mottar sosialstøtte får beholde barnetrygden.

5. Søskenmoderasjon på tvers av skole og barnehage – etter seks 

års kamp!

6. Fått flertall for å gå imot de naturødeleggende 

vindturbinanleggene Vidar og Skaga, og bidratt mye til å stoppe 

Skaga! 

7. Det lages reguleringsplan for Håøya.

8. Fått med et enstemmig kommunestyre på at KS må slutte 

«krigen» mot lærerne!

9. Utbygging – ikke nedlegging av Tjøme ungdomsskole.

10. Reddet Støyten gård fra nedlegging – et viktig dagtilbud i 

demensomsorgen.

11. Utvidet ordningen med gratis skoleskyss. Bestillingsbuss (for 

eldre) på tvers av Nøtterøy.

12. Fått flertall i kommunestyret for høringsuttalelse om 

brukerstyrt personlig assistanse (BPA) for mennesker med 

funksjonsnedsettelse, som vil innfri menneskerettigheter og 

utvide ordningen.

Felleslistas viktigste gjennomslag i perioden 2019-2023
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Situasjonen i Oslofjorden er illevarslende. Nitrogenrenseanlegg må 

være påbegynt bygd i 2027. Dette blir dyrt – og vi krever at staten 

tar en del av regninga. Avrenningen fra jordbruket må stanses. Det 

må bli slutt på høstpløying, og det må plantes kantsoner på 15 

meter langs bekker og langs fjorden. Det er nødvendig med 

trålestopp. Torskefiske må fortsatt være forbudt, og det må også bli 

forbudt å fiske brisling. Mudring må ikke tillates der det er ålegrass 

eller viktig bløtbunn. Felleslista Rødt/SV vil være «vaktbikkje» for 

oppfølging av den nasjonale tiltaksplanen for Oslofjorden.

Alarm Oslofjorden!

Det pågår en innbitt kamp om strandsonen. På den ene sida står 

velbemidlede som kjøper opp stadig flere av «indrefiletene» langs 

kysten, og som ved hjelp av blå politikere og dyre advokater vil ha 

dispensasjon til å bygge ned stadig mer. På den annen side står 

det om allemannsretten og om verdifull natur.

Felleslista er imot all bygging i 100-metersbeltet som ikke er til 

fordel for naturen eller for praktiseringen av allemannsretten. Vi er 

for strenge sanksjoner mot ulovlig utbygging – og imot at det skal 

være lettere å få «tilgivelse» enn tillatelse – dvs. å få godkjent grove 

ulovligheter istedenfor å måtte rive. Den langvarige oppryddingen 

etter skandalene i byggesaksbehandlingen på Tjøme må fortsette.

Det var en stor seier at vi fikk gjennomslaget for et seks års 

prosjekt for å rydde opp i ulovlige stengsler i strandsonen. Dette 

prosjektet har vist seg svært vellykket – og må gå videre til det ikke 

er mer å rydde opp i!

Nei til fortsatt nedbygging av strandsonen - Likhet for loven!
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Felleslista har alltid vært i fremste rekke i kampen mot utbygginger 

i friluftsområder og på dyrka mark. Vi vil moderere 

utbyggingsveksten i kommunen, og ha slutt på all utbygging på 

dyrka mark. Vi vil ha slutt på flatehogst i kommunens skoger, og 

innføre meldeplikt for hogst i private skoger, slik at kommunen 

kan komme med synspunkter på forvaltningen av disse.  

Den største trusselen mot biologisk mangfold er tap av artenes 

levesteder.  Felleslista mener slike endringer i størst mulig grad må 

kompenseres ved å tilbakeføre andre områder til natur. 

 

Bevar grønne Færder!
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Vi gikk i spissen for å stanse Skagautbyggingen langs vestfoldkysten, 

men fortsetter kampen mot Vidar-prosjektet, med verdens høyeste 

vindturbiner på 340m i indre Skagerak. Felleslista vil bekjempe dette 

og søke svenske allierte. Med Norges strømpris bundet til det 

europeiske energimarked, vil massiv utbygging av kostbar, 

subsidiert havvind føre til høyere strømpriser og skade industrien. 

Et turbinanlegg ved Oslofjorden kan bli et «fugleslakteri» uten like.

Nei til monsterturbiner i Skagerrak!



I Færder kommune har vi endelig vedtatt en ambisiøs klimaplan. 

Klimaregnskap viser at vi begynner å nå resultater. Nå står kampen 

å sikre oppfølging i de årlige budsjettene. 

Ved siste budsjettbehandling satte vi i flertallet av 10 millioner kr. til 

montering av solcellepaneler på kommunale bygg – og dette må 

følges opp. Når kommunen kommer lengre med å få ned 

utslippene fra egen virksomhet må det gjøres mer for å bistå 

innbyggerne med energiøkonomisering, og i å ta i bruk solkraft og 

varme fra grunnen.  

Felleslista er imot Ramberg/Smørbergalternativet for ny 

fastlandsforbindelse – fordi den vil øke kjørelengden og føre til en 

kraftig økning i klimagassutslipp. Vi vil heller bruke en milliard til å 

rense Oslofjorden enn over fem milliarder til å ødelegge mer natur!  

Klimahandling – ikke bare prat!

Dyrtid og fattigdom rammer flere barn og unge. For Felleslista er 

det derfor viktig med et reelt gratisprinsipp i skolen, tilstrekkelig 

skolehelsetjeneste og miljøteam. De store sosiale forskjellene i 

Færder viser seg i et tilsvarende sprik i skoleprestasjoner. Dette 

krever utjevning av levekår, men er også en utfordring for skolene 

og lærerne. Felleslista vil arbeide for å utvide tilbudet om gratis 

mat og kjernetid til  å gjelde hele SFO-løpet. Ordningen er vedtatt 

innført for alle 2. klassinger fra i høst, men Høyre vil reversere 

dette og gjøre ordningen behovsprøvet. Dette vil gi en 

stigmatiserende effekt. 

Vi vil utvide barnehageretten til desemberbarn, sikre nok ansatte i 

hele åpningstida og beholde satsingen på spesialpedagoger. Vi vil 

styrke Fritid Færder og utvikle BUA som låner ut fritidsutstyr.

God og rettferdig oppvekst!



Stadig mer av skattepengene våre, som er bevilget til barnehager, 

barnevern, flyktningmottak og eldreomsorg, blir grunnlag for 

private formuer. Felleslista er på ingen måte imot private tjenester i 

seg selv, og mener ideelle virksomheter kan være et godt 

supplement til offentlig drift. Men vi vil stoppe bruk av 

skattepengene til personlig berikelse for velferdsprofitører.

Nei til profitt i velferden!

Andelen demente er økende. Det er et stort moralsk ansvar og en 

økonomisk utfordring å sørge for nok penger og kompetanse til 

denne sektoren framover. Det vil trengs flere institusjonsplasser og 

flere ansatte, og videreutvikling av dagtilbudet. Å rekruttere og 

beholde kvalifisert helsepersonell er en stor utfordring. Staten må 

presses til å øke lønningene. Lokalt må ansatte ha trygge 

arbeidsforhold og vises tillit. En nøkkel til god eldreomsorg er 

ansatte som tør snakke – og politikere som vil høre! Vaktordninger 

med årsturnus vil lette muligheten for utvidede- eller hele stillinger, 

og styrke omsorgen. Det trengs flere fysioterapeuter og 

ergoterapeuter til rehabilitering på helsehus, og for hjemmebasert 

opptrening. Det er mange aktive eldre i dag, og vi må ikke glemme 

at forebyggende helsearbeid har mest effekt!

Trygg eldreomsorg!

Høye strømpriser og generell dyrtid skaper større fattigdom – og 

større sosiale forskjeller. Felleslista fikk igjennom at familier som 

mottar sosialstøtte ikke lenger skal bli fratatt barnetrygden. Statens 

veiledende satser for sosialhjelp øker fra i sommer, men er fortsatt 

ekstremt lave. Felleslista mener Færder bør yte mer enn de statlige 

normene tilsier.

Øk satsene for sosialstøtte!



De fleste nye områder for boligbygging i Færder blir kjøpt opp av 

«eiendomsutviklere» og store entreprenører, som regulerer disse 

etter hva som gir størst fortjeneste. Konsekvensen av dette er et 

høyere prisnivå enn nødvendig. Felleslista vil derfor at kommunen 

isteden skal regulere flere områder selv før de videreselges. 

(Sandnesmodellen). I alle store felt må det settes av leiligheter for 

yngre som vil inn på boligmarkedet, og legge til rette for at de 

gradvis kan gå fra leie til eie. Felleslista vil også at det skal bygges 

flere kommunale boliger for mennesker som på ulike måter er 

vanskeligstilte. Vi vil avskaffe «gjengs leie» som er en slags 

markedsleie for disse leilighetene, og erstatte dem med leiepriser 

som gjør at ikke flere må søke sosialstøtte.

En annen boligpolitikk!

Det er sløsing med arealer at en betydelig del av boligene i Færder 

står tomme store deler av året. Vi vil ha folk i husa, og folk som 

betaler skatt til kommunen. Vi vil tette smutthull i boplikten på 

Tjøme, og synes det er bra at kommunen har begynt å kontrollere 

at boplikten blir overholdt. 

Venstre og FrP vil avskaffe boplikten på Tjøme. Høyre har flere 

ganger mislyktes med det samme, men venter på en ny mulighet. 

Kommer partiet tilbake i ordførerposisjon etter valget, har vi grunn 

til å frykte det verste. Dette er derfor en viktig valgkampsak for 

Felleslista.

Fortsatt boplikt på Tjøme!
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Kandidatnr. Navn Fødelsdato

1 Tone Evy Kalheim 1950

2 Jørn Magdahl 1950

3 Robert Ibsen Voith 1964

4 Marit Karlsnes 1957

5 Merete Nielsen 1986

6 Elsa Yvonne Wiik 1947

7 Hild Helgesen 1975

8 Ellen Bering 1950

9 Øivind Andersen 1957

10 Ståle Thorkildsen Fjeldstad 1969

11 Noralf Ronthi 1967

12 Marianne Store 1977

13 Trond Rasmussen 1950

14 Nina Gustavsen 1961

15 Mirvat Yassin Mohamed Ismail 1975

16 Ellen Horn Langeland 1956

17 Dag Ingvaldsen 1953

18 Niklas Skovly 1971

19 Britt Peggy Rognan 1959

20 Nicholas Johannessen 1967

21 Astrid Gundersen 1946

22 Helge Emanuel Johansen 1979

23 Steffen Torp 1960

24 Anniken Øya 1969

25 Natalia Mariel April Skaar 1999

26 Eli Katrine Lyssand 1964

27 Anna Gjertsen 1990

28 Mats Grorud 1976

29 Pernille Moen Hesselberg-Meyer 1968

30 Arne Aronsen 1951

31 Linda Helen Strøm 1977

32 Ivar Johansen 1942

33 Harald J. Skagen Ekeli 1971

34 Ingrid Isabelle Laurent 1955

35 Bent Hagberg-Olsen 1975

36 Mona Grete Storli 1939

37 Ahmad Darwish 1978

38 Sven Johansen 1961

39 Vigdis Gro Vigrestad 1954

40 Per Fredrik Velde 1944

41 Gry Dillan 1954

42 Øystein Anders Wiik 1952

43 Mimmi Ta Gjertsen 1990

44 Bernt Brinck-Johnsen 1946

45 Søren Lindstrøm 1948


